
PROTOKÓŁ Nr 38B/2021

z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 06 grudnia 2021 r. w sali
posiedzeń Urzędu Gminy Grunwald

Posiedzenie rozpoczęto godz. 1630 - zakończono godz. 1645 . 

Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Pan Sławomir Matuszewski

Obecni członkowie komisji Skarg Wniosków i Petycji Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1)

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pani Ewa Bawolska – Przewodnicząca Rady Gminy.
2. Pani Ewa Ziejewska- Radna Gminy Grunwald
3. Pani Cecylia Lecewicz- Husar- Radna Gminy Grunwald
4. Pan Zbigniew Napłoszek- Radny Gminy Grunwald

Ad pkt. 1 i 2. Otwarcie – stwierdzenie prawomocno  ś  ci obrad. Przyj  ę  cie porz  ą  dku obrad.   

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski- dokonał 
otwarcia posiedzenia komisji, stwierdził prawomocność obrad oraz przedstawił projekt porządku 
obrad.

Radni uwag nie zgłosili. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek obrad wg.
następującego wyszczególnienia.

1.Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.

 2.Przyjęcie porządku obrad. 

3.Rozpoznanie skargi Pana R.B.  

4. Rozpoznanie skargi Pana  P.Ć.

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt.3. Rozpoznanie pisma Pana R.B..

Radna Gminy-Pani  Małgorzata Kamińska-  stwierdziła,  że  Pan R.B.  w rozmowie  nie  wymagał
odpowiedzi na te pismo to nie jest skarga tylko podaję  to po prostu jako informację.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Grunwald-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  poszła
odpowiedź na to pismo od prawnika,  że trzeba potraktować to jako skargę na działanie dyrektora
GOK-u oraz jako skargę na działanie Wójta. Teraz Państwo musicie zdecydować jak to potraktujecie.
Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- stwierdziła, że potraktuję to jako informację.
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski- odczytał skargę
Pana R.B.
Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- stwierdziła,  że jedyne co możemy zrobić to według
tego  co  mówi  radca  prawny  to  my  musimy  sprawę  przekazać  Komisji  Rewizyjnej  bo  Komisja
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Rewizyjna jest od tego, żeby to sprawdzić i skontrolować. Poprosić Panią skarbnik o wyjaśnienie. My
jako Komisja przekazujemy sprawę Komisji Rewizyjnej.
Radni jednogłośnie postanowili przekazać sprawę do Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. 

Ad. pkt.4. Rozpoznanie pisma Pana P.Ć.

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pan Sławomir Matuszewski- odczytał skargę
Pana P.Ć.

Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- stwierdziła, trzeba odpisać ,że sprawę przekazujemy do
wiadomości Wójta , a on do pracownika odpowiedzialnego za drogi.

Radni jednogłośnie postanowili przekazać sprawę do Wójta Gminy Grunwald. 

Ad. pkt.5. Wolne wnioski i zapytania. 

Radni uwag nie zgłosili

Ad. pkt.6. Zamkni  ę  cie obrad.   

Przewodniczący  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji  –Pan  Sławomir  Matuszewski-  dokonał
zamknięcia obrad Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

Protokołowała:

Marta Grudzińska 

Przewodniczacy Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Sławomir Matuszewski 
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